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خبار شهرستان ا

اس�تاندار آذربایجان ش�رقی صبح امروز سه 
شنبه با حضور در ش�هرک های باغمیشه، نصر 
و مرزداران ش�هر تبریز، بر رفع س�ریع مشکل 

قطعی آب این شهرک ها تاکید کرد.
ب��ه گزارش ایرن��ا، »عابدین خ��رم« در این بازدید 
میدانی که ۲ ساعت به طول انجامید دستورات لازم 
در این زمینه را صادر کرد و به حرف های اهالی این 

شهرک ها گوش داد.
با توجه به خشک شدن سد نهند که آب ۶ شهرک 
باغمیش��ه، نصر، رشدیه، ولی امر، فرشته و ارم و ۵۰ 
درصد ولیعصر از طریق آن تامین ش��د، آبرس��انی به 
این ش��هرک ها دچار مش��کل و وقفه ش��ده و آب و 
فاض��اب آذربایجان ش��رقی برای رفع این مش��کل، 
اقدام به پمپاژ آب از مرکز شهر به سمت این شهرک 

ها کرده است.
طبق اع��ام مدیرعامل این ش��رکت، ظرف ۲ روز 
آینده مش��کل قطعی آب این شهرک ها برطرف می 
ش��ود ضمن اینکه آب سبک و گوارای زرینه رود در 

لوله های این مناطق جریان خواهد یافت.
»محمد خانی« با بیان اینکه کس��ری ۹۰۰ لیتر بر 
ثانیه آب ش��رب تبریز که بر اثر از مدار خارج ش��دن 
س��د نهند روی داده در آس��تانه تامین قرار گرفته و 
مش��کل قطعی آب شهرک های ش��مالی این شهر به 
زودی برطرف می شود. وی ادامه داد: در اردیبهشت 

ماه و با دس��تور وزیر، پروژه جایگزین نهند با فرصت 
۲.۵ ماهه آغاز ش��د ضمن اینکه ش��ماره قراردادهای 

این پروژه برای قبل از عید است.
وی اضاف��ه کرد: این پروژه با هدف تامین کس��ری 
۹۰۰ لیت��ر بر ثانیه آب تبریز بافاصله آغاز ش��د و با 

همت و تاش کارکنان شرکت، پروژه سه ساله ظرف 
مدت کمتر از سه ماه آماده بهره برداری شده است.

خانی ادام��ه داد: آب به اندازه نیاز در تبریز تامین 
شده اما اینکه چرا از دهم مرداد در شهر دچار قطعی 
آب ش��دیم و ش��هر دچ��ار تنش آبی ش��د ربطی به 

تامین نداشت و ناشی از مشکل توزیع به علت پمپاژ 
معکوس بود.

وی اف��زود: دهم تیرماه گذش��ته و با توجه به نبود 
آب در نهن��د، این خط را از م��دار خارج کردیم و ۶ 
ش��هرک باغمیشه، نصر، رش��دیه، ولی امر، فرشته و 
ارم و ۵۰ درص��د ولیعصر با ۲۸۰ هزار نفر جمعیت از 
این محل تامین آب می ش��دند از طریق پمپاژ آب از 

داخل شهر تامین آب شدند.
خان��ی ادامه داد: این مناطق از اول اردیبهش��ت تا 
ده��م تیرماه ب��ه ترتیب از مدار خط آبرس��انی نهند 
خ��ارج و ب��ه خط لوله جنوب ش��هر و آب س��بک و 
گوارای زرینه رود وصل ش��دند و در واقع با این کار، 
رین��ک داخلی ش��هر از طریق پمپ��اژ آب وارد مدار 
ش��د. وی گفت: با اتصال خطوط لوله ش��مال تبریز 
به خطوط لوله جنوب این ش��هر، در واقع آب زرینه 
رود به ۳۵ درصد از این ش��هر وصل شد و اهالی این 
مناطق از آب س��بک این خط انتقال بهره مند شدند 
و تهدید ایجاد شده برای تبریز به فرصت تبدیل شد. 
وی با بیان اینکه تاسیس��ات آبی��اری تبریز از بالا به 
پایین و اقطار بزرگ به کوچک تنظیم و نصب ش��ده 
اس��ت، گفت: پمپاژ آب از جنوب به ش��مال، نیازمند 
برعک��س کردن این تاسیس��ات و تغییر رژیم جریان 
بندی آب بود و جریان هیدرولیکی این شهرک ها به 

ناچار به هم خورد. 

 عصرآزادی / سرپرس�تی کرمانش�اه:  شهردار کرمانشاه با بیان 
اینکه تقاطع غیر هم س�طح میدان سپاه شهر کرمانشاه به زودی 
ب�ه بهره برداری می رس�د، گفت: این پروژه ه�م اکنون در مرحله 

آسفالت ریزی قرار دارد.
نادر نوروزی در نشست خبری که به مناسبت گرامیداشت روز خبرنگار 
برگزار ش��د با تقدیر از زحمات این قش��ر، اظهار کرد: یکی از رسالت های 
خطیر رس��انه ها ارتب��اط برقرار کردن بین بخش ه��ای مختلف با مردم و 
انتقال اطاعات اس��ت که در دراز مدت موجب فرهنگ س��ازی و تغییر 
در رفت��ار در جامعه تحت عنوان ارتقا فرهنگی می ش��ود. وی به عملکرد 
مجموعه مدیریت ش��هری پرداخت و افزود: در همه حوزه ها و بالطبع نیز 
در حوزه شهری کرمانشاه با توجه به انباشت عقب ماندگی هایی در حوزه 
ش��هری از گذش��ته مش��کاتی وجود دارد که برای رفع آن برنامه جامع 

طراحی شده و قدم قدم به سمت ارتقا در حرکت هستیم.
شهردار کرمانش��اه با تاکید بر اینکه دستیابی به اهداف والای مدیریت 
شهری در یک مقطع زمانی کوتاه امکان پذیر نیست، بیان کرد: طی سال 
گذشته ۲۰۰ هزار تن آسفالت ریزی در معابر و جاده های شهری کرمانشاه 

انجام شده است.
نوروزی اضافه کرد: با این میزان آس��فالت ۲۰ درصد از شهر کرمانشاه 
شامل ۱۰۳ خیابان و بیش از یک هزار کوچه لکه گیری و آسفالت شد و 
طی سال عمرانی جاری نیز همین میزان آسفالت ریزی انجام خواهد شد. 
وی ابراز امیدواری کرد که طی یک دوره پنج س��اله نهضت آسفالت ریزی 
در همه کوچه ها و معابر ش��هری به اتمام برسد. وی به پروژه تقاطع غیر 
همسطح میدان سپاه اشاره کرد و گفت: این تقاطع شامل ۲ پل می شود 
ک��ه طول ه��ر کدام از این پل ها ۵۶۰ متر اس��ت. وی با بیان اینکه زمان 
متعارف اجرای این پروژه ۲۴ ماه و در کمترین زمان ممکن با ۲ ش��یفت 
کاری طی ۱۸ ماه به بهره برداری می رس��د، بیان کرد: زمانی که عهده دار 
پس��ت شهرداری کرمانش��اه شدم با نصب یک روزش��مار در محل پروژه 
تقاطع غیر همس��طح میدان س��پاه وعده اتمام این پروژه ظرف مدت ۶ 

ماه داده شده بود.
نوروزی تاکی��د کرد: با وجود اینکه ممکن ب��ود این پروژه ظرف مدت 
مقرر به اتمام نرس��د و موجب نارضایتی مردم ش��ود اما با تعهد کاری در 
مجموعه مدیریت ش��هری عملیات اجرایی آن آغاز شد و عملیات اجرایی 
تقاطع غیر همس��طح میدان سپاه ظرف مدت هشت ماه معادل یک سوم 
م��دت معقول و متعارف برای اجرای آن به پایان رس��یده و طی روزهای 

آینده شاهد بهره برداری آن خواهیم بود.

ش��هردار کرمانشاه تصریح کرد: تقاطع غیر همسطح میدان سپاه حدود 
۹۶ درصد پیش��رفت فیزیکی دارد و هم اکنون در حال آس��فالت شدن و 
آماده شدن برای استفاده شهروندان است. وی به دلایل تأخیر در افتتاح 
این پروژه اش��اره و خاطرنش��ان کرد: بهره برداری از تقاطع غیر همسطح 
میدان س��پاه با توجه به م��دت زمان متعارف عملی��ات عملیات اجرایی 
پروژه تأخیر در افتتاح نداش��ته اس��ت، اما در ۲۷ اسفند ماه سال گذشته 
جرثقیل ۱۶۰ تنُی که کار نصب قطعات عرش��ه پل انجام می داد به دلیل 

نقص فنی سقوط کرد.
نوروزی با اش��اره به اینکه طی ایام تعطیات عید نوروز پلیس راه تردد 
ماشین آلات سنگین را در همه جاده ها ممنوع اعام کرده بود، ادامه داد: 
با توجه به اینکه جرثقیلی برای این کار در اس��تان وجود نداش��ت و باید 
جایگزین آن را از دیگر استان ها می آوردیم عماً تا ۲۰ فروردین ماه سال 
ج��اری برابر با حدود یک ماه عملیات اجرایی پروژه تعطیل ش��د. وی با 
بیان اینکه پیشرفت پروژه های عمرانی تابع مصالح است، خاطرنشان کرد: 
نوساناتی در خرید تجهیزات و مواد لازم برای این پروژه رخ داد که باعث 

تأخیر در مدت زمان مقرر برای افتتاح شد.
شهرداری کرمانشاه با کمبود شدید بودجه رو به رو است

نوروزی به کانش��هر بودن شهر کرمانشاه نیز اشاره کرد و گفت: ماک 
کانش��هری به لح��اظ آماری جمعی��ت بیش از یک میلیون نفر اس��ت، 
اما کانش��هر بودن ضوابط و ش��اخص های خاص دیگ��ری همچون مهیا 
بودن زیرس��اخت ها نیز دارد که اگر بر این اس��اس بس��نجیم هیچکدام 
از کانش��هرهای کشور جز این شاخص های کانش��هری نیستند. وی با 
تاکید بر اینکه ش��هرداری ها ردی��ف بودجه دولتی ندارن��د و درآمد آنها 
از ش��هروندان اس��ت، بیان کرد: یکی از منابع درآمدی شهرداری صدور 
پروانه های س��اخت و ساز است که متأس��فانه میزان ساخت و سازها در 

شهر کرمانشاه کمتر از میزان ساخت و ساز در یک کانشهر است. وی با 
بیان اینکه تخلفات در ساخت و سازها در کرمانشاه بسیار زیاد است، بیان 
کرد: میزان درآمد شهرداری کرمانشاه رقمی بسیار کم است و هزینه های 
ش��هری به س��ختی تأمین می شود. وی به فضای ش��هری نیز اشاره کرد 
و افزود: از جمله مش��کات موجود در ش��هر کرمانش��اه وجود نخاله های 
ساختمانی زیاد از سنوات گذشته و مشاغل مزاحم در سطح شهر خصوصاً 
در محله جعفرآباد و آقاجان است که برای آن رفع اقداماتی در حال انجام 
اس��ت. وی همچنین به کمبود نیروی انسانی در حوزه خدماتی پرداخت 
و گفت: طی روزهای آینده حدود ۸۰ نفر صرفاً برای رفت و روب معابر و 
خیابان های شهر کرمانشاه به کار گرفته می شود، همچنین از افراد جویای 

کار نیز در این زمینه شغلی دعوت می شود.
شهربازی نیازمند سرمایه گذار است

نوروزی به پروژه های تفریحی ش��هر کرمانش��اه اش��اره کرد و گفت: در 
گذشته سرمایه گذاری برای پروژه شهربازی تعیین شده بود که متأسفانه 
این س��رمایه گذار صاحیت لازم را برای اجرای پروژه نداشت و در نهایت 
کنار گذاش��ته ش��د. وی اضافه کرد: هم اکنون فاز اول پروژه ش��هربازی 
کرمانشاه شامل مرحله طراحی و مطالعه به پایان رسیده و سرمایه گذارانی 
نیز برای سرمایه گذاری بر روی این پروژه تمایل نشان دادند که امیدواریم 
به زودی با انتخاب یک سرمایه گذار مناسب کار اجرایی آن آغاز شود. وی 
با بیان اینکه بهره برداری از پروژه شهربازی کرمانشاه حدود سه سال طول 
می کشد، توضیح داد: مساحت مجموعه شهربازی کرمانشاه ۱۳.۵ هکتار 

است و به سرمایه گذاری بیش از ۳۰۰ میلیارد تومان نیاز دارد.
تله کابین کرمانشاه نیازمند موافقت میراث فرهنگی

نوروزی با اشاره به پروژه تله کابین کرمانشاه، خاطرنشان کرد: این پروژه 
یک س��ابقه ۲۰ ساله دارد و به دلیل عدم موافقت اصولی میراث فرهنگی 
متوقف ش��ده است، اما برای اجرای آن با پایگاه جامع طاق بستان، مرکز 
پژوهش های وزارت میراث فرهنگی و اداره کل میراث فرهنگی استان در 
حال مذاکره هس��تیم. به گفته وی، تا زمانی ک��ه موافقت اصولی میراث 
صادر نش��ود آغاز عملیات اجرایی پروژه تله کابین کرمانش��اه امکان پذیر 
نیس��ت و در صورت اخذ این موافقت اصولی پ��روژه در کوتاه ترین زمان 
ممکن راه اندازی می ش��ود. وی تفریحی پارک س��راب قنبر کرمانشاه نیز 
گف��ت: ۱۰ هکتار درخت کاری در این پارک انجام ش��ده اس��ت و ۳۱۶ 
هکتار دیگر نیز در اطراف پارک س��راب قنبر بر اساس تفاهم نامه منعقده 
با منابع طبیعی به وسعت این پارک برای احداث یک فضای تفرج گاهی 

برای استفاده شهروندان در جنوب شهر اضافه شده است.

شهردار کرمانشاه: پیشرفت 96 درصدی پروژه میدان سپاه

استاندار آذربایجان شرقی بر حل سریع مشکل قطعی آب برخی مناطق تبریز تاکید کرد

رییس هیات موتور سواری و اتومبیلرانی آذربایجان شرقی:

۲۰ کمیته و رشته موتور سواری و اتومبیلرانی در تبریز فعال است
شرکت مس سونگون آذربایجان در قالب قانون تجارت فعالیت 

خواهد کرد
رییس هی�ات موتور س�واری و اتومبیلران�ی آذربایجان 
شرقی با بیان اینکه حدود ۴۰ کمیته و رشته در این ورزش 
وجود دارد گفت: تاکنون توانس�ته ایم ۲۰ کمیته و رشته را 

در تبریز احیا و تاسیس کنیم.
به گزارش ایرنا، سیامک امیرخیزی دوشنبه در جمع خبرنگاران 
اظهارکرد: در ۱۴ شهرس��تان استان نیز پیست های اتومبیلرانی و 
موتور س��واری را دایر کردیم تا عاقه مندان این رشته ورزشی از 

آن بهره مند شوند.
وی با بیان اینکه ۱۲۵۰ ورزشکار سازمان یافته در هیات استان 
فعال هس��تند گفت: برای فعالیت این تعداد از موتور س��واران و اتومبیلرانان نمی توانس��تیم دست روی دست 
بگذاری��م از این رو با تمامی فرمانداران، ش��هرداران و نهادهایی که زمین های بزرگ در اختیار داش��تند وارد 
مذاکره ش��دیم. امیرخیزی ادامه داد: مشکل زیرساخت در این رشته شامل تمام کشور می شود و ما با علم به 
اینکه زمین هایی که به پیس��ت تبدیل کرده ایم روزی از دستمان خارج خواهد شد باز به فعالیت خود در این 

راستا ادامه دادیم.
وی با بیان اینکه هیات موتور سواری و اتومبیلرانی آذربایجان شرقی یکی از فعال ترین و مهم ترین هیات های 
کشوری است گفت: به رغم تمامی مشکات و با در دست داشتن کمترین امکانات موفق شدیم کارهای بزرگی 

انجام دهیم و بیشتر کمیته ها را فعال کردیم در حالی که در گذشته فقط نام هیات بود.
امیر خیزی افزود: همچنین برای رفع مش��کل زمین و پیس��ت تمرین مسابقه، فضایی در پیرامون مجموعه 
ورزش��ی یادگار امام تبریز در اختیارمان قرار گرفته که که فنس کش��ی و تجهیز کردیم و برای ورزشکاران و 

داوران جایگاه موقتی در آنجا دایر کردیم.
وی ادامه داد: همچنین یک قطعه زمین در این مجموعه ورزشی به مساحت ۲۷ هکتار به نام هیئت ورزشی 
زده شده که معارضانی داشت که برخی از آنها رفع شده و اگر این زمین در اختیار هیئت قرار گیرد می توانیم 

از آن به عنوان دهکده موتور سواری و اتومبیلرانی در تبریز و استان استفاده کنیم.
رئیس هیات موتور س��واری و اتومبیلرانی آذربایجان ش��رقی به مشکل این هیات با راهنمایی و رانندگی در 
مورد پاک گذاری موتورها اش��اره کرد و گفت: ماهیت کار ما وصل به راهنمایی و رانندگی اس��ت از این رو 

انتظار داریم این ارگان با هیات تعامل و همکاری داشته باشد.
امیرخیزی خاطرنش��ان کرد: در همین راس��تا کمیس��یون صدور پاک ورزش��ی برای این ن��وع موتورها با 
هماهنگی وزارت، فدراسیون و حراست تشکیل شده و بر اساس آن برای این موتورها پاک آبی با اعتبار یک 

سال صادر می شود و صاحبان آن تنها حق رانندگی در مسیر خانه تا پیست را دارد.
وی به شناس��ایی ۲۰۰ خودرو و س��اماندهی آنها اش��اره کرد و گفت: تفاهم نامه ای با محیط زیس��ت انجام 
داده ایم و منش��ور کمیته س��افاری تهیه ش��ده و در حال حاضر کمیته صفاری نه تنها محیط زیست را خراب 
نمی کند بلکه در حفظ آن در کنار این س��ازمان اس��ت. امیر خیزی همچنین بر اهمیت آموزش در مدیریت 
جدید فدراسیون و هیئت اشاره کرد و گفت: آکادمی موتور سواری به اتومبیلرانی در فدراسیون تشکیل شده 

و آذربایجان شرقی نیز به عنوان نخستین استان نمایندگی آن را گرفته است.
وی با بیان اینکه موتور سواری و اتومبیلرانی رشته تخصصی است و باید علمی جلو برود گفت: ورزشکاران 
این رش��ته با افرادی که در خیابان ها ویراژ می دهند متفاوت هس��تند یک ورزش��کار حرفه ای باید ابتدا نکات 

ایمنی را رعایت کند.

نماین�ده وزی�ر و مدیرکل ام�ور اقتص�ادی و دارایی 
آذربایجان ش�رقی با اش�اره به اینکه شخصیت حقوقی 
شمسا)ش�رکت مس سونگون آذربایجان( شکل گرفته 
است و این ش�رکت ذیل قانون تجارت فعالیت خواهد 
کرد، گفت: ما خواس�تار تصمیم گیری در داخل استان 
هس�تیم و نمی خواهیم از سوی رقیب برای این شرکت 

تصمیم گیری شود.
»واقف بهروزی« روز سه شنبه در گفت و گوی اختصاصی با 

ایرنا، با تشریح آخرین وضعیت پروژه ها و انتقال دارایی های مجتمع مس سونگون به آذربایجان به عنوان 
شرکت حقوقی مستقل، اظهار کرد: تمام توابع و هر آنچه شرکت ملی مس ایران در منطقه دارد باید به 
شرکت مس سونگون آذربایجان »شمسا« منتقل شود. وی ادامه داد: گام اول که همان تشکیل شرکت 
حقوقی و تصویب در مجمع ش��رکت ملی صنایع مس ایران است انجام شده و در گام های دوم و بعدی 
دارایی ها، پروژه های س��رمایه گذاری، حقوق و تعهدات و همچنین حساب بانکی باید به شمسا منتقل 
شود و سود و زیان و صورت مالی شرکت و میزان مالیات آن باید در استان بررسی و تعیین شود. بهروزی 
افزود: همه این موارد به مرور اتفاق خواهد افتاد زیرا دس��تور رئیس جمهور اس��ت و پیگیری های لازم 
در این زمینه در حال انجام اس��ت تا پروژه های سرمایه گذاری به موقع انجام شود و دچار تاخیر نشود، 

دارایی ها از شرکت ملی مس به شمسا منتقل شود و مسوولیت های اجتماعی نیز انتقال یابد.
وی بیان کرد: روند این کار ادامه دارد اما فراز و نش��یب دارد و موانع و کارش��کنی هایی هم هست اما 
نباید فراموش کرد که دستور رئیس جمهور است و شاید کارشکنی ها سرعت کار را کم کند اما نخواهد 

توانست آن را متوقف کند.
بهروزی ادامه داد: متاسفانه برخی جهت گیری های نادرست که با هدف تامین منافع شخصی دنبال 
می ش��ود، ایجاد حاش��یه کرده و به جای اینکه روی اصل متمرکز ش��ویم به حاشیه رفته ایم و مدیریت 
منابع مس و هر آنچه شرکت ملی صنایع مس ایران در منطقه دارد باید در قالب شمسا مدیریت شود و 

تمام توابع به شرکت مس سونگون آذربایجان انتقال یابد و این خواسته همه استان است.
به گزارش ایرنا، بهروزی در مصاحبه قبلی خود از نهایی شدن شرکت مس سونگون آذربایجان »شمسا« 
در مجمع عمومی شرکت مس ایران خبرداده و اظهار کرده بود که انتقال دارایی های مجتمع به شرکت، 
انتقال مس��ئولیت های اجتماعی و در کل فرایند انتقال تمامی مواردی که مرتبط با شرکت ملی مس به 
شرکت مس سونگون آذربایجان است، آغاز شده است که امیدواریم در چند ماه آینده تمامی این موارد 
تکمیل شده و مدیریت پروژه های مرتبط با مس سونگون و مصوبات سفر رئیس جمهور، به طور مستقیم 

در داخل استان انجام شود.
به گزارش ایرنا، رئیس جمهور در جریان س��فر دوم خود به آذربایجان ش��رقی در خردادماه گذشته در 
دیدار با مردم تبریز در محوطه ارک علیش��اه این شهر، تشکیل شرکت مس سونگون آذربایجان را اعلام 
و اظهار کرد: در س��فر دور اول وعده پیگیری موضوعات مختلفی را دادیم که اس��تقلال مس سونگون از 
جمله آنها بود و امروز اعلام می کنم اس��تقلال این معدن ثبت ش��ده اس��ت و از این پس درآمدهای آن 

برای توسعه منطقه هزینه می شود.

 رتبه اول استان البرز در اثربخشی عملکرد
 کارگروه های تسهیل و رفع موانع تولید استان ها

عصرآزادی / سرپرستی البرز: سرپرست اداره 
کل صنعت، معدن و تجارت استان البرز با اشاره 
به گزارش عملکرد کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید استان ها در س�ال 1۴۰1 که توسط وزارت 
کشور به اطلاع رئیس جمهور کشورمان رسیده 
است، استان البرز به لحاظ اثر بخشی تصمیمات 
کارگروه تسهیل در جایگاه نخست کشوری قرار 

دارد.
 محمد انصاری در جلس��ه کارگروه تس��هیل و رفع 

موانع تولید اس��تان البرز اعام کرد: رتبه بندی انجام ش��ده براساس شاخص های کمی و کیفی از 
جمله میزان تحقق مصوبات، احیای واحدهای راکد و میزان اشتغالزایی بوده است. وی با اشاره به 
حمایت های ویژه دکتر عبدالهی استاندار محترم البرز از حوزه تولید و صنعت استان، از همکاری 
های همه جانبه معاونت امور اقتصادی استانداری البرز و تمامی دستگاه های اجرایی استان برای 
دستیابی به این رتبه ارزشمند تشکر کرد. انصاری تصریح کرد: همکاران بنده در اداره کل صنعت، 
معدن و تجارت اس��تان البرز به عنوان مس��ئول دبیرخانه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید برای 
احراز این جایگاه تاش بسیاری داشته اند؛ در این خصوص از زحمات دکتر ربیعی، مدیرکل سابق 
صمت البرز و دیگر عزیزان در معاونت امور صنایع و معاونت برنامه ریزی کمال تشکر و قدردانی دارم. 
سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: این روند در سال جاری نیز با جدیت 
دنبال خواهد ش��د و طبق برنامه ریزی انجام ش��ده عاوه بر موارد درخواستی برای طرح مشکات 
واحدها در کارگروه تسهیل استان، بازدید میدانی از شهرک های صنعتی و بررسی حضوری مسائل 
واحدهای صنعتی به شکل مدون دنبال خواهد شد تا زمینه تسهیل گری بیشتر موضوعات مرتبط 
با واحدها بیش از پیش دنبال شود. گفتنی است؛ در گزارش ارائه شده به رئیس جمهور کشورمان، 
اهم موضوعات مطروحه از س��وی واحدهای اقتصادی در کارگروه های تس��هیل و رفع موانع تولید 
استان ها معطوف به مسائل بانکی، موارد مرتبط با شهرک های صنعتی، تامین اجتماعی، مالیات، 
مسائل زیست محیطی، تامین آب، برق و گاز مورد نیاز واحدها، مشکات تامین مواد اولیه، مسائل 

قضایی و...، بوده است.

مدیرعامل توزیع برق کرمانشاه:

احتمالا پیک مصرف برق تابستان را گذرانده ایم
 ثبت رکورد ۸۶۳ مگاواتی

عصرآزادی / سرپرستی کرمانشاه: کرمانشاه به گفته مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق اس�تان کرمانشاه با گذر از نیمه مرداد و روزهای گرم تابستان، به احتمال زیاد پیک 

مصرف برق کرمانشاه را پشت سر گذاشته ایم. 
محمد مرادی با اشاره به عبور از روزهای گرم تابستان و پشت سر گذاشتن نیمه مرداد که معمولا 
اوج گرما است، گفت: به نظر می رسد پیک مصرف برق را با موفقیت و بدون خاموشی برنامه ریزی 
ش��ده برای مشترکین خانگی گذرانده ایم. وی از ثبت رکورد مصرف برق استان در پیک شب ۱۸ 
مرداد و به میزان ۸۶۳ مگاوات خبر داد که نسبت به پیک سال گذشته ۲۰ مگاوات بیشتر شده و 
یادآور شد: پیش بینی ما این بود که پیک مصرف برق تابستان امسال در کرمانشاه به ۹۰۰ مگاوات 
برسد که خوشبختانه با همکاری مشترکین به این رقم نرسیدیم و بعید است که دیگر ثبت چنین 
میزان مصرفی در تابستان امسال رخ دهد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه از 
همکاری خوب مشترکین خانگی کرمانشاه در مدیریت مصرف برق یاد کرد و افزود: از این نظر جزو 
پنج استان اول کشور بودیم. مرادی با بیان اینکه از بیش از ۶۹۷ هزار قبضی که از ابتدای خرداد تا 
۲۰ مرداد در استان صادر شده بیش از ۲۲۷ هزار مشترک مشمول تخفیف و پاداش شدند، میزان 
پاداش تعلق گرفته به مشترکین را بیش از ۱۰ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان اعام کرد. وی تاکید 
کرد: این میزان برخورداری از تحفیف، بیانگر نهایت همکاری مشترکین خانگی با ما بود که باعث 
شد با وجود گرمای هوای امسال، از پیک مصرف برق با موفقیت و بدون خاموشی در بخش خانگی 
عبور کنیم. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه با اشاره به تشدید نظارت بر مصرف 
برق ادارات و دستگاه ها در تابستان امسال، اظهار کرد: برق دستگاه ها، ادارات و بانک هایی که نسبت 
به س��ال گذش��ته کاهش مصرف نداشتند را بعد از دریافت اخطار قطع کردیم. به گفته مرادی، در 
برخی روزها برق ۴۰ تا ۵۰ اداره پرمصرف در یک روز قطع شده است. وی گفت: البته گذر از پیک 
تابس��تان به معنای پایان همکاری مشترکین نیست و تا اتمام فصل تابستان همچنان به همراهی 

مردم برای مدیریت مصرف برق نیاز داریم.

گردهمایی بزرگ صنعتگران فولاد کشور در اصفهان
عصرآزادی / سرپرس�تی اصفهان: پانزدهمین نمایش�گاه بین المللی متالورژی، فولاد، 
ریخته گری، ماشین آلات و صنایع وابسته از تاریخ 1 تا ۴ شهریورماه در ساعت بازدید 1۰ 

تا 1۸ برگزار می گردد.
 به 'گزارش واحد روابط عمومی نمایشگاه بین المللی اصفهان،این رویداد نمایشگاهی در فضایی 
بالغ بر ۸ هزار متر مربع و با مشارکت استان های اصفهان، تهران، آذربایجان شرقی و غربی، خراسان 
رضوی، قزوین، کرمان، چهارمحال و بختیاری، سمنان، خوزستان و استان مرکزی برپا خواهد شد. 
پانزدهمین نمایش��گاه بین المللی صنعت فولاد اصفهان با مشارکت ۱۶۰ واحد تولیدی، خدماتی، 
س��ازندگان تجهیزات کارخانه و کارگاهی و ارایه کنندگان دانش مهندس��ی برگزار خواهد شد. در 
نمایش��گاه امس��ال حدود ۴۰ درصد ش��رکت های جدید در مقایس��ه با دوره های قبل با تمرکز بر  
فعالیت های دانش بنیان برای بهینه س��ازی مصرف انرژی در ارتقای تولید ارتقای مس��ائل زیست 
محیطی و همچنین توسعه تولیدات و محصولات با استفاده از تکنولوژی های نوین شرکت خواهند 
کرد. زمینه فعالیت مشارکت کنندگان این نمایشگاه در حوزه های تولید فولاد، ریخته گری، عملیات 
حرارتی، آبکاری، خدمات آزمایشگاهی، قالب سازی و مدل سازی، ماشین آلات و تجهیزات صنعتی 
مانند ژنراتور، جرثقیل، اتصالات شیلنگ ها، صنایع لاستیک و نوار نقاله ها، تصفیه خانه های صنعتی، 
نورد، آهنگری، جوشکاری، تراشکاری و پرس کاری است و نمایندگان برندهای خارجی از کشورهای 
آلمان، ایتالیا، کره جنوبی، س��وئد، هند، چین و کش��ور ترکیه نیز به عنوان مشارکت کننده فعال 
حضور دارند. از جمله برندهای حاضر در این نمایشگاه می توان به فولاد مبارکه اصفهان، پارت گوال، 
مجتمع فولاد س��پید فراب کویر، شرکت مادر تخصصی میدکو، هلدینگ سرمایه گذاری پرشیا فلز 
اسپادانا، شرکت بین المللی ایریتک، فولاد حامیران، فولاد آلیاژی اصفهان، کهربا گستر، ابتکار سوله 
سپاهان، مهندسی فیروزا، ماشین سازان مطلب و شرکت مهندسی فن آور معادن و فلزات به عنوان 
مشارکت کنندگان برتر و صاحبان برند در این نمایشگاه بین المللی اشاره کرد. پانزدهمین نمایشگاه 
بین المللی متالورژی، فولاد، ریخته گری، ماش��ین آلات و صنایع وابسته از تاریخ ۱ تا ۴ شهریورماه 
در  ساعت بازدید ۱۰ تا ۱۸ واقع در کمربندی شرق، نمایشگاه بین المللی اصفهان میزبان صاحبان 
کسب و کارهای صنعتی، خدماتی، مهندسی، کارشناسان و متخصصان حوزه های مختلف صنعت 

فولاد و عموم شهروندان خواهد بود.

 مصرف 1۲۲ میلیون متر مکعبی گاز جایگاه های 
سی ان جی در استان مازندران

عصرآزادی / سرپرستی مازندران: مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران گفت : جایگاه 
های س�ی ان جی اس�تان در چهار ماهه اول سال جاری بیش از 1۲۲ میلیون متر مکعب 

گاز مصرف کردند.
 به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران، قاسم مایلی رستمی در مورد اهمیت گاز طبیعی در 
صنعت حمل و نقل گفت: استفاده از گاز طبیعی برای صنعت حمل و نقل فرصت مناسب و مطلوبی فراهم 
کرده که با افزایش مصرف این فرآورده عاوه بر صیانت از محیط زیس��ت، قیمت تمام ش��ده خدمات را 
متعادل کند.  وی افزود: مزایای اقتصادی و زیست محیطی استفاده از گاز طبیعی نسبت به سایر سوخت 
های فسیلی و توسعه تکنولوژی مایع سازی گاز مورد توجه واقع شده است که نشان اهمیت گاز طبیعی 
در تمامی بخش ها دارد.  مدیر عامل شرکت گاز استان مازندران در خصوص مصرف چهار ماهه اول سال 
جاری جایگاه های سی ان جی در استان این چنین گفت: در چهار ماهه اول سال جاری مجموع مصرف 
جایگاه های سی ان جی استان ۱۲۲ میلیون و ۴۱۵ هزار متر مکعب بوده که نسبت به مدت مشابه سال 
قبل کاهش ۱۳ درصدی را نش��ان می دهد.  مایلی رس��تمی در مورد مقایس��ه مصرف در تیر ماه ۲ سال 
متوالی جایگاه های سی ان جی استان بیان داشت: مصرف تیر ماه سال جاری ۲۱ میلیون و ۳۵۲ هزار و 
۳۸۵ که در مدت مشابه سال قبل این مصرف ۳۵ میلیون و ۱۷هزار متر مکعب بوده است. وی در پایان 
سخنانش اظهار داشت: مصرف چهار ماه اول سال گذشته در کل جایگاه های سی ان جی استان ۱۳۸ میلیون 

و ۸۴۳ هزار متر مکعب بوده است.

خبر
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